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INTERPELACJA 

 

Dot. terenów wzdłuż DTŚ.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

tereny wzdłuż Drogowej Trasy Średnicowej stają się wizytówką naszego miasta, 

dlatego istotne jest przygotowanie koncepcji zagospodarowania tych terenów, z naciskiem na 

budowę nowej/nowoczesnej/reprezentatywnej zabudowy, znanej z największych polskich  

i europejskich miast. 

 Mając na uwadze powyższe, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

1. Czy wyżej opisane zagadnienie było już analizowane przez kierownictwo miasta?  

2. Czy kierownictwo miasta podejmie działania mające na celu przygotowanie koncepcji 

zagospodarowania terenów wzdłuż DTŚ?  

Z wyrazami szacunku,  
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